
 

 

 

ACTA DEL DIA 19 DE GENER DE 2016 

 

Dia i Hora:  Dimarts 19 gener, de les 17.30 h a 19.30 h. 

Lloc : Gra, Equipament Juvenil (Sala d'Estudis) 

Assistents: Judith Rodriguez (M.Montaña), Maria Navarro (L’Estel), Ignasi Genis Flores (Granullarius), 

Abril Tarradellas (Cervetó), Xènia Mató (Ferrer i Guàrdia), Lluna Nuñez (Jardí), Laia Perez (suplent 

Escola Pia),  

No assistents:  Josep Vaquer (S.Llobet), representant Joan Solans, Laura Aragonès (Lledoner), Annas 

El Mzouri (Granollers),  Laura Garriga (Educem), Roger Pocorull (S.Espriu), Enid Prado (Ponent), Miquel 

Gutierrez (Pereanton), Julia Rodriguez (Anna Mogas) 

Dinamitzadores:  Ester Cruz i Maria Marín, tècniques del servei d’educació de l’Ajuntament.  

Convidada : Adriana de la UB, en substitució de la Laura.  

 

Punts previs fora l’ordre del dia: 

 

Presentem a la Maria Marín,  nova tècnica del Consell d’Infants que treballarà aquest curs amb l’Ester. 

Ha estat la dinamitzadora en darrers cursos i coneix la dinàmica del Consell i als consellers del curs 

passat. 

 

Ens visita la Julia, ex membre del consell dels infants representant de l’escola L’Estel que és l’actual 

representant de Granollers en el Consell Nacional d’Infància i Adolescència (CNIAC). Ens explica que el 

dissabte passat hi va haver reunió dels membres del CNIAC i ella que està en la comissió de 

comunicació té l’encàrrec d’explicar als diferents mitjans de comunicació locals (El 9 NOU, VOTV...) que 

és el CNIAC i fer-ne difusió. També ens diu que hauríem d’explicar a les nostres escoles que és el 

CNIAC perquè tots els nens i nenes el coneguessin.  

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

S’aprova l’acta sense cap esmena rellevant 

 

2. Valoració de l’acta de benvinguda als Reis Mags d’Orient 

Ens va agradar molt participar en aquest acte de benvinguda als Reis Mags d’Orient i voldríem que el 

consell dels infants fes cada any aquesta benvinguda. El text recollia tot el que vam comentar, i ens va 

agradar molt que ens entrevistessin per sortir a la televisió.  

 



3. Altres actes on ens agradaria participar 

Ens agradaria participar en d’altres actes que es fan a Granollers com el pregó de la Festa Major, 

l’Ascensió, St.Jordi, Carnaval (benvinguda al rei Carnestoltes o enterrament de la sardina). O també 

podríem participar en els actes d’inauguració de les places o parcs o fins i tot en la planificació.  

 
 

4. Que coneixem de l’estructura i funcionament del Consell dels Infants? 

Durant les 4 pròximes sessions (gener, febrer, març, abril) analitzarem i debatrem sobre la pròpia 

estructura i funcionament del consell dels infants.  

 

Per fer això ens imaginem que tot el procés del consell dels infants des del setembre fins al juny és una 

carretera amb diferents parades / moments importants del consell. Tots els representants del consell 

anem en autobús i hem d’arribar a l’objectiu final de l’audiència. Volem analitzar el procés per 

aconseguir un consell apte per a  infants . 

 

Primer hem de descobrir quins són els diferents moments del consell, i per fer això cada un pensem ens 

diferents activitats que s’han fet durant el procés des del setembre fins al juny i valorem com va ser 

aquell moment. Després sortim a la pissarra i expliquem a la resta de companys què hem pensat. Els 

moments que hem dit són: 

 

SETEMBRE 

Elecció del representant.  

- Quan em van dir que seria la representant de l’escola: 

1. Em van triar els professors i la directora 

2. Van trucar als meus pares i els hi van preguntar 

3. Els pares m’ho van preguntar a mi i vaig saltar d’alegria i vaig cridar que si! 

 

- La elecció per el representant de l’escola Cervetó per al consell d’infants: 

1. Vam fer una llista amb la gent que estava disponible el dia de les sessions 

2. Entre els apuntats cada un va votar al que volia 

3. La guanyadora vaig ser jo i em vaig posar molt contenta i al sortir de l’escola a la 13h 

la mestra va parlar amb la meva mare i ella em va deixar participar. 

• Opinió: a mi m’agradaria que els mestres fessin l’elecció del representant perquè 

crec que els alumnes elegeixen als seus amics enlloc de qui creuen que ho podria 

fer millor (amb mi no sé si va ser així però en altres casos potser si) 

 

- Quan vaig ser elegida per ser la representant de la meva escola. Em van elegir perquè era la 

única que podia i els meus pares em van deixar ser la representant.  

 

- Jo vaig ser escollit perquè vaig ser el delegat de la meva classe amb més vots i quan em van 



explicar que aniria al consell d’infants em vaig posar molt content. 

 
- Quan les mestres van escollir em van cridar a mi i a una altra nena, i ens ho van explicar tot (el 

que s’ha de fer) sobre el Consell dels Infants. Tot seguit vam sortejar qui seria el representant i 

em va tocar a mi i em van dir quins dies havia d’anar.  

 
 

OCTUBRE/NOVEMBRE 

Presentació del projecte a les escoles  

- Uns dies abans de fer la primera sessió va venir l’Ester a la meva escola a explicar-nos això del 

consell dels infants. Primer ens vam presentar i després vam votar i la majoria em va votar a mi.  

 

- Quan l’Ester va venir a l’escola a explicar-nos que és el Consell dels Infants. Per mi això és molt 

important perquè sense aquesta explicació els altres companys/es no sabrien res. Perquè les 

mestres són les que van decidir qui seriem els representants.  

 
- Quan l’Ester va venir a explicar a les escoles que és el Consell dels Infants. El vaig viure bé 

perquè em feia molta il·lusió.  

 
 

NOVEMBRE 

Constitució del Consell / 1a sessió  

- El primer dia del Consell dels Infants ens vam presentar passant-nos un fil. 

 

 

DESEMBRE 

Activitats a les escoles  

- Quan va venir el patge Gregori va ser molt divertit i l’espera va ser molt llarga perquè va passar 

un quart d’hora i no arribava.  

 

GENER 

Participació en actes de la ciutat  

- El dia 5 de gener vam donar la benvinguda als Reis Mags a la nostra ciutat Granollers. 

 

- Anar a rebre els reis mags d’orient a Roca Umbert el 5 de gener. 

 
- El dia 5 de gener vam donar la benvinguda als reis mags d’orient. Va ser molt emocionant. Em 

va fer molta emoció llegir davant d’ells.  

 
- Quan em van explicar que aniria a rebre els reis estava desitjant que arribés aquell dia i quan ho 

vaig fer em va agradar molt i estic esperant que arribi l’any que ve per repetir-ho.  

 



 

MAIG 

Preparació de l’audiència  

- Abans de fer l’audiència amb l’alcalde vam haver de preparar-la i em va agradar molt fer-ho. 

Estic esperant que torni a arribar el dia per repetir-ho.  

 

Alguns dels moments que també són importants i no hem comentat són: 

- Reunió de famílies per explicar que és el consell dels infants: OCTUBRE/NOVEMBRE 

- Audiència amb l’alcalde: MAIG/ JUNY 

 

Durant les pròximes sessions ens pararem en alguns moments del procés a ANALITZAR -los 

(simbòlicament durant el trajecte per la carretera, farem parades amb l’autobús, baixarem a posar 

benzina, parada per dinar, per descansar...) Aquesta reflexió  la portarem a l’escola i ens convidarà a 

PARTICIPAR  amb els companys conversant i debatent per fer un seguit de propostes que poden 

TRANSFORMAR  el consell  per tal que  aquest sigui més APTE PER A INFANTS . I ens EMOCIONA  

pensar que en un futur la nostra proposta es farà realitat. 

 
 

5. Encàrrec de treball per l’escola 

Com que estem analitzant el propi funcionament del consell dels infants ens interessa saber que 

coneixen els nostres companys d’escola sobre com treballem. Per això ens donaran una fitxa que 

haurem d’omplir aportant les respostes dels nostres companys on es preguntarà el següent: 

1. Coneixeu com funciona el consell dels infants? Anomeneu diferents moments importants del 

procés  

2. Digueu algun projecte o activitat que hagi fet el consell dels infants els últims anys 

3. Quins temes de Granollers us preocupen i voldríeu que es treballessin amb el consell dels 

infants? 

 

 
 
6. Ens acomiadem fins la propera trobada. 

 
Ens acomiadem fins la pròxima trobada que serà el dimarts 23 de febrer a les 17.30h a la sala d’estudis 

del Gra, equipament juvenil. Acabem la reunió a les 19.10h quedant resolts tots els punts de l'acta. I fem 

una foto final de grup.  

 
Signat: 

 

Dinamitzadores: 

Ester Cruz i Maria Marín 


